

<b>Møte:</b>	<b>Medvirkning forprosjekt - Møte 04 akt D 11 Klinisk service - Nye Rikshospitalet</b>	<b>Prosjekt:</b>	<b>Nye Aker og Nye Rikshospitalet</b>
<b>Saksnr:</b>	130768	<b>Dok.dato:</b>	19.9.2022
<b>Møtedato:</b>	12.9.2022 / start kl. 8:30 – slutt kl. 10:40	<b>Sted:</b>	Forskningsparken, Møterom: Hagen 2
<b>Referent:</b>	Ole Martin Semb	<b>Neste møte:</b>	Dette var siste møte i møteserie D


#### Deltakere/mottakere:

Navn	Funksjon	Organisasjon	Tilstede
Steinar Krey Voll	Gruppeleder	OUS	
Eivind Hageberg Baunan	Fagperson	OUS	x
Anne-Linn Kristiansen	Fagperson	OUS	
Ingelin Grov	Fagperson	OUS	X
Kristin Heier Johansen	Fagperson (fungerende gruppeleder)	OUS	X
Tone Soltvedt	Fagperson	OUS	X
Nicole Warmbrodt	Fagperson	OUS	X
Sigrun Solnørdal	Verneombud	OUS	X
Terje Herman Wilter, FO	Tillitsvalgt	OUS	x
Ingvild Øian Gjermundsen, NFF	Tillitsvalgt	OUS	
Leif Ståle Nævestad, NETF	Tillitsvalgt	OUS	X
Pernilla Dahlborg, Utd.forb.	Tillitsvalgt	OUS	X
Kristin Louise Borch	Fagkoordinator	Nye OUS	x
Kari-Ann Valbø	Fasilitator	HSØ PO	X
Ole Martin Semb	Referent	HSØ PO	X
Tone Overaa	Arkitekt	Prosjekteringsgruppen	X

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
04-00		<p><b>Velkommen og agenda for dagens møte v/gruppeleder OUS (Kristin Heier Johansen er fungerende gruppeleder i dagens møte)</b></p> <p>Møtet er det fjerde i en serie på fire i hovedaktivitet D, som gjennomføres i 2022 og som skal ivareta medvirkning i gruppe 11 Klinisk service - Nye Rikshospitalet. Gruppen skal vurdere utforming av funksjonsområdet, herunder:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Plassering i bygget</li> <li>• Sikre at alle rommene i funksjonene er riktig plassert med hensyn på arbeidsprosesser og flyt for pasienter, ansatte og varer</li> <li>• Gjennomgang av konsepter og hovedprinsipper for funksjonsområdet</li> </ul> <p><b>MERK</b> at innredning og funksjonskrav for unike rom skal foregå i detaljprosjekt.</p> <p><b>Agenda</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Godkjenning av referat fra medvirkningsmøte D3</li> <li>2. Gjennomgang av utsendt materiale</li> <li>3. Gjennomgå gjenstående punkter fra referatet og tilbakemeldingene D3</li> <li>4. Oppsummering</li> <li>5. Veien videre</li> </ol> <p>I møtet ble punkt 3 tatt før punkt 2, og punkt 5 før 4.</p>			
04-01		<p><b>Godkjenning av referat fra medvirkningsmøte D3 v/gruppeleder</b></p> <p>Gruppeleder (Kristin Heier Johansen) ønsket velkommen og det ble foretatt navneopprop.</p> <p>Referat fra forrige møte ble godkjent.</p>	Gruppeleder	I møtet	Lukket

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
04-03		<p><b>Gjennomgå gjenstående punkter fra referatet og tilbakemeldingene D3 v/fasilitator</b></p> <p>Fasilitator HSØ PO gjennomgikk formålet med møtet, åpne saker fra forrige møte, og informerte om programmert og prosjektert areal for funksjonsområdet (se punkt 04.05).</p>	Info		
04-02		<p><b>Gjennomgang av utsendt materiale v/ arkitekt</b></p> <p>Arkitekten presenterte skissene som var utsendt på forhånd og viste til hvilke endringer som er gjort siden forrige møte. Kommentarer / oppfølgingspunkter:</p> <p><b>Bygg B:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• HCWC - Det vil være behov for å vurdere arealøkning av HCWC ut i fra funksjoner i rommet. Dette vil jobbes videre med i neste fase.</li> <li>• Det er behov for å jobbe videre med funksjonskrav i unike rom i neste fase, inkl vurdering av særskilt ventilasjon i noen behandlingsrom.</li> <li>• Kapasitet bygg B2 – Medvirkningsgruppen stilte spørsmål om kapasitet i arealet uavhengig av fag? Arkitekten svarte ut at det pr. i dag er planlagt 27 arbeidsplasser i kontor og tverrfaglige arbeidsrom.</li> <li>• Pauserom – Gruppen ønsker å ha mulighet for i senere fase å kunne gjøre ny vurdering av størrelse på pauserommet jfr. fag og antall ansatte som skal jobbe i arealet. En eventuell slik endring forutsetter omprioritering av areal ved at areal til andre funksjoner i B2 reduseres tilsvarende.</li> <li>• I neste fase ønsker medvirkningsgruppen å vurdere omprioritering av deler av arealet til lager i B2 (50.12.032) til te-kjøkken</li> <li>• Flere av medvirkningsgruppens medlemmer viser til viktigheten av virksomhets-avklaringer ("hvem skal være hvor") som grunnlag for neste fase, bl.a. for å kunne medvirke på innredning og funksjonskrav for unike rom</li> </ul>	<p>Fag-koordinator Nye OUS/ HSØ-PO/PG Arkitekt</p> <p>Fag-koordinator</p> <p>Fag-koordinator</p> <p>Nye OUS</p>	<p>I neste fase</p> <p>I neste fase</p> <p>I neste fase</p> <p>I neste fase</p> <p>Senere fase</p>	<p>Åpen</p> <p>Åpen</p> <p>Informasjon</p> <p>Åpen</p> <p>Åpen</p> <p>Åpen</p>

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:						
04-05		<p><b>Veien videre v/fasilitator HSØ PO og fagkordinator</b> Fagkordinator orienterte om godkjenning av referat etter dette møtet og møteserie E:</p> <div data-bbox="577 376 1406 849" style="border: 1px solid black; padding: 10px; margin-bottom: 10px;"> <p style="text-align: center;"><b>Informasjon fra fagkordinator Nye OUS om godkjenning referat D4</b></p> <p><b>Godkjenning av referat</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Ordinært tilbakemeldingsskjema brukes og kommentarer på referat settes inn i angitt felt. Det er kun kommentarer til referatet på saker som ble tatt opp i selve møtet som skal tas med.</li> <li>• Gruppeleder samler tilbakemeldinger fra MVG i tilbakemeldingsskjema som tidligere og sender til Nye OUS etter oppgitt tidsfrist</li> <li>• Nye OUS behandler skjema og oversender HSØ PO innen avtalt tidsfrist.</li> <li>• Referatet er herved godkjent.</li> </ul> <p><b>Avklaringsmøte</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Avklaringsmøte mellom Nye OUS og HSØ PO avholdes etter oppsatt tidsplan.</li> <li>• Tilbakemeldingsskjema gjennomgås punkt for punkt i møtet og det kommenteres direkte i skjema hva som avtales for det videre.</li> <li>• Tilbakemeldingsskjema med kommentarer oversendes Nye OUS, hvorpå dette så distribueres til MVG.</li> <li>• Alt av underlag, referater, og tilbakemeldingsskjema legges ut på nettsiden til Nye OUS</li> </ul> <p style="text-align: center;"><small>Oslo universitetssykehus   Nye Oslo universitetssykehus</small></p> </div> <p>Fasilitator HSØ PO presenterte status areal:</p> <div data-bbox="577 928 1406 1399" style="border: 1px solid black; padding: 10px;"> <p><b>Status program</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Programmet er ivarettatt i begge prosjektene og kontrollert mot prosjektert funksjonsareal</li> <li>• List opp evt. forhold som det jobbes videre med <ul style="list-style-type: none"> <li>• Tilpasse prosjektert areal til programareal</li> <li>• Innklassering WC/HCWC</li> </ul> </li> <li>• Tabellen viser dagens status for programmert og prosjektert areal</li> </ul> <table border="1" data-bbox="741 1203 1167 1270" style="width: 100%; border-collapse: collapse; text-align: center;"> <thead> <tr> <th style="font-size: small;">MVG 11 Klinisk service (Bygg I-B-N)</th> <th style="font-size: small;">Programmet areal nr (statistikk: 2022/04 møte)</th> <th style="font-size: small;">Prosjektert areal nr (statistikk: 2022/04 møte)</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>Sum</td> <td>766</td> <td>748</td> </tr> </tbody> </table> <p style="text-align: right; font-size: small;">HELSE SØR-ØST</p> </div>	MVG 11 Klinisk service (Bygg I-B-N)	Programmet areal nr (statistikk: 2022/04 møte)	Prosjektert areal nr (statistikk: 2022/04 møte)	Sum	766	748	Info		
MVG 11 Klinisk service (Bygg I-B-N)	Programmet areal nr (statistikk: 2022/04 møte)	Prosjektert areal nr (statistikk: 2022/04 møte)									
Sum	766	748									

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<p>Fasilitator HSØ PO presenterte veien videre etter medvirkningsmøte D4, og orienterte om behandling av forprosjektrapport og medvirkning i detaljprosjektet:</p> <div data-bbox="577 411 1406 884" style="border: 1px solid black; padding: 10px;"> <p><b>Veien videre etter medvirkningsmøte D4</b></p>  <p><b>Møteserie 9 (D4):</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Siste møteserie for aktivitet D i forprosjektet foregår i uke 36/37.</li> <li>Tilbakemeldinger fra D4 vurderes. Innspill med behov for videre oppfølging tas med i detaljprosjektet (planlagt oppstart 2023).</li> </ul> <p><b>Forprosjektrapporten:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Rapporten behandles i prosjektstyret 26. oktober 2022. Deretter sendes den til behandling internt i OUS og i styret til OUS HF, før behandling i styret Helse Sør-Øst (ved årsskiftet 2022/2023).</li> </ul> <p><b>Fordi forprosjektrapporten ferdigstilles parallelt med at materiale til D4 ble utarbeidet, vil det være ulikt nivå på illustrasjoner og skisser i forprosjektrapporten og det materialet som vi har jobbet med i D4 møte i dag.</b></p> <p style="text-align: right; font-size: small;">HELSE SØR-ØST</p> </div> <div data-bbox="577 927 1406 1391" style="border: 1px solid black; padding: 10px; margin-top: 10px;"> <p><b>Videre arbeid etter medvirkningsmøte D4</b></p> <p><b>Formål med medvirkning i detaljprosjektet:</b> sikre at funksjon og utstyr i de enkelte rom og funksjonsområder er omforent og detaljeres slik at det kan danne grunnlag for prosjektering, anskaffelser og gjennomføring.</p> <p><b>Eksempel på aktiviteter</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Gjennomgang av funksjonskrav for unike rom (de rommene som ikke er del av standardromskatalog, rom det er bare ett eller to av i sykehusene (vestibylene, bronkoskopirom, traumestue, rom for sengerengjøring, varemottak osv.)</li> <li>Gjennomgang av funksjonskrav i forbindelse med anskaffelser av funksjonsutstyr (senger, dekontaminatorer, ultralydapparat osv.) og andre anskaffelser (dører, belysning, skilt og veifiningsystem osv.)</li> <li>Interiørveileder</li> <li>Sone og adgangskontroll</li> </ul> <p>Planlegging av videre prosess for medvirkning gjøres i samarbeid med OUS</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Det vil utarbeides tidsplan for videre medvirkning og oppsett for nye medvirkningsgrupper tilpasset de ulike aktivitetene i detaljprosjektfasen</li> </ul> <p>Informasjon om aktivitet E</p> <p style="text-align: right; font-size: small;">HELSE SØR-ØST</p> </div>	Info		

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<p>Følgende tidsfrister gjelder:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Referat kommer innen 20. september</li> <li>• Tilbakemeldinger via gruppeleder til fagkoordinator Nye OUS innen 10. oktober, kl. 12:00</li> <li>• Tilbakemelding fra Nye OUS til HSØ PO 11. oktober</li> </ul>	<p>HSØ PO Gruppen</p> <p>Fag- koordinator</p>	<p>20.09 10.10 11.10</p>	
04-04		<p><b>Oppsummering v/HSØ PO</b></p> <p>Oppsummering og aksjoner ble muntlig gjennomgått i møtet. Aksjoner er gjengitt i pkt 04-02.</p> <div data-bbox="577 703 1406 1177" style="border: 1px solid black; padding: 10px;"> <p style="text-align: right; font-size: small; background-color: #f4a460; padding: 2px;">Oppsummeringen er ikke satt opp i prioritert i rekkefølge</p> <p style="text-align: center;"><b>2022 09 12 Oppsummering D4, Gruppe 11 Klinisk service RH</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Referat fra møte D3 ble godkjent</li> <li>• Det er behov for å avklare (Nye OUS) særskilt ventilasjon for treningssal i bygg N</li> <li>• Gruppen ble bedt om å kommentere på kapasitet i funksjonsområdene i tilbakemeldingsskjemaet</li> <li>• Dimensjonering av pauserom i B2 (eventuelt økes, forutsatt omprioritering av areal), neste fase</li> <li>• Eventuell omprioritering av deler av areal til lager i B2 (50.12.032) til te-kjøkken, neste fase</li> <li>• Aktivitet E: Sannsynligvis større informasjonsmøter for å presentere forprosjektet og enkelte temabaserte møter</li> <li>• Frister <ul style="list-style-type: none"> <li>• Referat (presentasjonen vedlegges) kommer innen 20. september</li> <li>• Tilbakemeldinger via gruppeleder til fagkoordinator Nye OUS innen 10. oktober, kl. 12:00</li> <li>• Tilbakemelding fra Nye OUS til HSØ PO 11. oktober</li> </ul> </li> <li>• Det vil være medvirkning i detaljprosjektet (f.eks. unike rom og funksjonsutstyr)</li> </ul> <p style="text-align: right; font-size: x-small;">HELSE SØR-ØST</p> </div> <p><b>Takk for møtet og for god medvirkning!</b></p>	Info		